
ИЗВЕШТАЈ О ПОСЕТИ ТРЕБИЊУ И ДУБРОВНИКУ

У периоду од 24. до 27.10.2023 године, чланови ДДШС били су гости града Требиња и Дубровника.
Делегацију су чинили: Милибор Саковић, Роберт Џунић, Милан Кецман, Горан Стевановић, Весна Ћировић,
Оливера Корошец и Радица Каровић.

Посета Дубровнику је
уприличена у среду 25.10.2023
године. Председник Скуштине
Дејан Недић је био званично на
ESHA конференцији за 2023.
годину и представљао је ДДШС.

Делегација се сусрела са
представницима директора из
Словеније и Хрватске са којима
већ годинама имамо добру
сарадњу и пријатељске односе,
као и са организаторима из ESHA
конференције. Том приликом смо
обишли и културне знаменитости
града Дубровника.



У четвртак, 26.10.2023. године, одржан је
састанак са челницима града Требиња. Испред
градоначелника Мирка Ћурића примила нас је
Начелница за културу и образовање, Слађана Скочајић
са својим сарадницама. На састанку нас је начелница
поздравила и пожелела нам добродошлицу. Упознала
је делегацију ДДШС о систему образовања у
Републици Српској, говорила је о проблемима које
носи образовање у данашњем времену пуном
изазова. Сазнали смо од начелнице да у Требињу
постоје три основне школе и три средње школе,у
Билећи постоје две основне школе и једна средња
школа. Представила је све програме и пројекте које
град Требиње као локална заједница проводи, а
намењени су школској деци и омладини. За сада
немају проблема са наставним кадром, број ученика у
одељењима је максимум 24. Настава  се спроводи  у
основним школама у девет разреда.

Након званичног представљања састанку су се придружили и директори основних и средњих школа
из Требиња и Билећа. Уследило је представљање, неки директори се препознају са разних скупова. Изразили
су жељу да сарађују са матицом Србијом. Испред присутних директора обратио нам се председник актива
директора Источне Херцеговине Милорад Надеждин и истакао да су директори школа из регије изражили
заитересованост за учешће у активностима и сарадњу са ДДШС. Имају идеју да се организују на нивоу
директора, али за сада само средње стручне школе су формирале удружење Директора средњих школа РС,
истакао је члан УО Небојша Бован. Понуђена им је помоћ у било ком облику организовања. Поједини
директори су изразили жељу да успоставе сарадњу са школама из Србије.

Милибор Саковић се испред делегације ДДШС захвалио на организованом састанку и пријему у
градској управи Града Требиња. Представио је рад друштва и навео да ДДШС окупља преко 700 директора из
целе Србије и да је Друштво члан Европског друштва директора (ЕSHА).

Сви чланови делегације су изразили жељу  и заинтересованост са свим видовима сарадње са
школама из РС. Такође, истакнуто је да смо спремни да подржимо оснивање и рад друштва у Републици
Српској.

Делегација је посетила једну основну и једну средњу школу у Требињу.



Упућен је позив  директорима  да изабрани представници буду гости на XI скупу ДДШС на Тари у
периоду 5.-7.11.2023 године.

Сазнали смо много историјских података о нашем народу, његовом напретку и развоју на овим
просторима и обишли културне знаменитости Града (Херцеговачку Грачаницу и Манастир Тврдош).

01.11.2023 члан УО ДДШС

Нови Сад проф. Горан Стевановић


